
Protokół Nr XLIX/17 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Widawa 

odbytej w dniu 5 października 2017 roku 

w Urzędzie Gminy Widawa 

 

Ustawowa liczba radnych – 15 

Faktyczna liczba radnych – 15 

Liczba radnych obecnych – 14 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9
05

 

Sesję zakończono o godz. 9
35 

 

Ad. 1 

Czterdzieste dziewiąte posiedzenie Rady Gminy Widawa otworzył Pan Ryszard Bruzda – 

Przewodniczący Rady Gminy, który na wstępie swego wystąpienia stwierdził, iż zgodnie 

z listą obecności na sali obrad znajduje się 14 radnych, czyli jest kworum niezbędne do 

podejmowania uchwał przez Radę Gminy. Następnie powitał przybyłych na sesję 

pracowników Urzędu Gminy.  

W dalszej kolejności odczytał proponowany porządek obrad, który przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie XLIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Widawa. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Widawa na 2017 r.  

3. Wolne wnioski i sprawy różne. 

4. Zamknięcie obrad. 

Do przedstawionego porządku nie zgłoszono uwag. 

 

Ad. 2 

W tym punkcie obrad głos zabrał Pan Piotr Wołosz – Zastępca Skarbnika Gminy, który 

poinformował zebranych, iż w ubiegły piątek nastąpiło otwarcie ofert na dokończenie 

budowy drogi wewnętrznej na odcinku Chociw-Ruda w wyniku, którego okazało się, iż na 

wspomnianą inwestycję zaplanowana została zbyt mała kwota pieniędzy. Dodał, iż 

wpłynęła jedna oferta, która była wyższa o 30 tys. zł od tej sumy przewidzianej 

w kosztorysie, wobec czego zachodzi konieczność podniesienia planu dotyczącego 

wspomnianego zadania o 12 tys. zł, przy czym należy jednocześnie zdjąć taką samą kwotę 

z zakończonej i odebranej już inwestycji związanej z budową drogi w miejscowości 

Korzeń. Następnie podkreślił, iż takie działania są niezbędne, aby można było podpisać 

umowę z wykonawcą. 

W uzupełnieniu do powyższej wypowiedzi głos zabrał Pan Michał Włodarczyk – Wójt 

Gminy, który oznajmił, iż budowa drogi w miejscowości Ruda jest nadal w toku. 

Przyznał, iż są niewielkie opóźnienia w pracach ze względu na warunki atmosferyczne, 

jakie obecnie panują i jak widać nie są one sprzyjające, z czym borykają się również inne 

firmy. Następnie wyraził nadzieję, iż być może aura się poprawi i uda się położyć kolejny 

odcinek nakładki. W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt zaznaczył, iż konieczne jest 

podjęcie niniejszej uchwały, a tym samym dołożenie wspomnianych środków 



pochodzących z oszczędności uzyskanych przy budowie drogi w miejscowości Korzeń do 

pozostałego odcinka drogi w Rudzie. W dalszej kolejności podkreślił, iż należało 

podzielić omawiane zadanie, o czym już wcześniej wspominał, a prawdopodobnie gdyby 

było ono realizowane w jednym przetargu byłoby tańsze. Dodał, iż było to niestety 

spowodowane decyzją Starostwa Powiatowego, które nakazywało zmianę warunków 

środowiskowych, co spowodowało wydłużenie procedury w czasie i wyłączenie tego 300 

metrowego odcinka z przetargu. Następnie wymienił prace, jakie należy wykonać 

w pierwszej kolejności, a także zaznaczył, iż wspomniane działania muszą być 

prowadzone w dość szybkim tempie, aby praktycznie w przeciągu półtora tygodnia firma 

zdążyła wykonać to zadanie. 

W temacie głos zabrał radny Marcin Janiak, który zapytał, czy w związku ze 

wspomnianym niewielkim przesunięciem omawianego odcinka drogi uda się go połączyć 

z obecnie budowanym. 

Odpowiadając na powyższe Wójt Gminy zaznaczył, iż nie będzie z tym problemu, gdyż 

przesunięcie będzie dotyczyło zakrętu, ponieważ prawdopodobnie wyjeżdżono drogę tam, 

gdzie nie było spadku i drzew. 

Z kolejnym pytaniem wystąpił radny Sławomir Stępnik, który zapytał, czy przetarg na 

budowę omawianego odcinka drogi wygrała ta sama firma, która realizuje pierwszą część 

tego zadania. 

W odpowiedzi Pan Wójt zaznaczył, iż to ta sama firma, natomiast Skarbnik Gminy dodał, 

iż jako jedyna przystąpiła do przetargu. Ponadto Wójt zaznaczył, iż na koniec roku na 

rynku jest bardzo mało przedsiębiorstw, które podejmują się tego typu prac, a z tego co 

wie zdarza się, iż samorządy kilkakrotnie ogłaszają przetarg na to samo zadanie, gdyż nikt 

do niego nie przystępuje. 

W tym miejscu głos zabrał radny Piotr Dobrowolski, który pytał, o to jakie będą 

konsekwencje dla firmy w przypadku nie dotrzymania terminu umowy. 

Odpowiadając na powyższe Pan Wójt nadmienił, iż przyznane zostało dofinansowanie 

w kwocie 113 tys. zł, a zadanie zostało podzielone, tak jakby na trzy części, przy czym 

całość odcinka wynosi niecałe 2,3 km. Następnie wyraził nadzieję, iż pierwsze 2 km uda 

się firmie wykonać, przy czym przyznał, iż są pewne problemy z uwagi na złe warunki 

atmosferyczne. Ponadto zaznaczył, iż w momencie, gdy te pozostałe 300 metrów nie uda 

się zrealizować w terminie wówczas proporcjonalnie mniej wpłynie wspomnianego 

dofinansowania. 

Wnioskując z powyższej wypowiedzi radny P. Dobrowolski wyraził nadzieję, iż umowa 

z wykonawcą jest zawarta w ten sposób, że za każdy dzień zwłoki naliczane będą kary 

umowne. 

Odnosząc się do tej uwagi Wójt Gminy zaznaczył, iż jeśli chodzi o te pierwsze 2 km, to 

tak, natomiast w tej drugiej części nie zawarto takich zapisów, gdyż wykonawca w ogóle 

nie podjąłby się tego zadania. 

W uzupełnieniu do powyższej wypowiedzi Skarbnik Gminy dodał, iż wszystko będzie 

zależało od pogody, ponieważ jak będą sprzyjały warunki atmosferyczne to zadanie 

zostanie wykonane w terminie. 

Następnie Wójt Gminy poinformował jeszcze zebranych na jakim etapie są prace przy 

realizacji omawianej inwestycji. 



Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Rady odczytał treść projektu 

uchwały i zarządził głosowanie. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr XLIX/298/17 Rady Gminy Widawa w sprawie zmiany 

w budżecie Gminy Widawa na 2017 r. została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” przez 

radnych obecnych na sali podczas głosowania. 

Następnie głos zabrał ponownie Wójt Gminy, który doprecyzował swą wcześniejszą 

wypowiedź informując o tym, iż w przypadku gdyby firma nie wykonała tych 2 km drogi 

w całości, wówczas z zapłaty będzie potrącona kwota dotacji, gdyż takie są zapisy w umowie. 

 

Ad. 3 

W kolejnym punkcie dotyczącym wolnych wniosków i spraw różnych, jako pierwszy głos  

zabrał radny Jan Szmuda, który zapytał o zaawansowanie prac budowlanych przy 

przedszkolu gminnym.  

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, który poinformował, iż został już wykonany strop, 

ale pozostały do wylania szczeliny między płytami. Ponadto wymienił pozostałe 

czynności, jakie niebawem zostaną zrealizowane zaznaczając jednocześnie, iż wykonawca 

zobowiązał się do zakończenia prac przy dachu do końca października. Poza tym 

oznajmił, że bez nakładu kolejnych środków finansowych będzie wykonane dodatkowe 

zbrojenie wzmacniające. W toku dalszej wypowiedzi uzasadnił konieczność 

wprowadzenia takiego rozwiązania. 

W toku dalszego posiedzenia wywiązała się krótka dyskusja w powyższym temacie oraz 

innych zmian jakie były wprowadzone w projekcie technicznym w celu ulepszenia 

budynku przedszkola. 

Następnie radny Henryk Morawski zapytał, czy prawdą jest to, że nie będzie opiekuna 

w świetlicy w miejscowości Rogóźno, gdyż taką informację przekazała mu Pani sołtys.  

W odniesieniu do powyższego pytania Pan Wójt oznajmił, iż na działalność świetlic 

przeznaczona jest w budżecie ograniczona pula pieniędzy, a jak wiadomo zbliża się 

koniec roku i środki finansowe maleją, tym bardziej, iż zostały zorganizowane w okresie 

letnim półkolonie dla dzieci, które również z tego zadania zostały częściowo opłacone. 

Następnie zapewnił, iż w przyszłorocznym budżecie środki zostaną zabezpieczone 

i działalność świetlicy zostanie wznowiona. 

Po wypowiedzi Wójta Gminy wywiązała się dyskusja w temacie braku atrakcyjnych lokali 

dla osób przejeżdżających bądź przebywających gościnnie na terenie naszej gminy, 

a zwłaszcza w Widawie. 

Następnie z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy 

podziękował za udział w obradach i zamknął czterdziestą dziewiątą sesję Rady Gminy 

Widawa.  

Na tym protokół zakończono. 

           Przewodniczący 

Protokołowała:             Rady Gminy Widawa

   

Jolanta Szuleta               Ryszard Bruzda 


